



B E T W E E N :

DUSTIN TOWER

INTENDED APPELLANT

- and -

JUSTIN FOULKES and STACY L. FOULKES

INTENDED RESPONDENTS

Motion heard by:
The Honourable Justice Green

Date of hearing:
June 18, 2014

Date of decision:
July 22, 2014

Counsel at hearing:

For the Intended Appellant:
George A. McAllister

For the Intended Respondent:
Ryan P. Burgoyne

DECISION

[1] The notice of motion for leave to appeal is hereby amended as follows: by adding on page 3, in paragraph 2(a), the words “and Rule 31.03(2), (3), and (4)(a-e) and Rule 31.06(c)” after the words “law of privilege”.

[2] The motion for a stay of execution of a decision of a judge of the Court of Queen’s Bench, Trial Division, dated May 14, 2014, pending the disposition of the appeal, is allowed.

E N T R E :

DUSTIN TOWER

APPELANT ÉVENTUEL

-et-

JUSTIN FOULKES et STACY L. FOULKES

INTIMÉS ÉVENTUELS

Motion entendue par :
l’honorable juge Green

Date de l’audience :
le 18 juin 2014

Date de la décision :
le 22 juillet 2014

Avocats à l’audience :

Pour l’appelant éventuel :
George A. McAllister

Pour les intimés éventuels :
Ryan P. Burgoyne

DÉCISION

[1] Par la présente, l’avis de motion en autorisation d’appel est modifié par l’ajout, à la page 3, alinéa 2a), des mots [TRADUCTION] « et les règles 31.03(2), (3), et (4)a-e) ainsi que la règle 31.06c) » après les mots [TRADUCTION] « le droit en matière de privilèges ».

[2] Est accueillie la motion en suspension de l’exécution d’une décision d’une juge de la Cour du Banc de la Reine, Division de première instance, en date du 14 mai 2014, jusqu’à ce que soit tranché l’appel.

[3] The motion for leave to appeal is allowed. Costs are left to be determined by the panel assigned to hear the appeal.

[3] La motion en autorisation d'appel est accueillie. La question des dépens sera tranchée par la formation de juges qui entendra l'appel.